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 !איתי וכל חברי שלופתא היקרים

ה במסיבת סיום שנת הפעילות הראשונה של  -ר-י -ד –א אני רוצה להודות לכם על הופעתכם ה 

 .EMCקבוצת הסייבר של 

: " כ "שאין אחד שלא שאל אותי אח) ובמשך חצי שעה , אתם הייתם הדובדבן שבקצפת בערב שארגנו

, הצלחתם להצחיק בצורה שנונה"...( הייתם מקצרים את המרצה שהיה לפניהם? למה לא שעה

 . שראו כבר הכל ולא צוחקים בקלות, חברים 05מקצועית ואינטליגנטית קבוצה מגוונת של 

קטעי ידעתם להתאים במדויק את , בזכות תחקיר מעמיק ויסודי שערכתם לפני המופע

היכולת של הצוות להבין במהירות את הדקויות עד  .האימפרוביזציה לאופי האירוע והחוגגים

, בזמן כה קצר ולבצען ברמה כה גבוהה הינה מעוררת התפעלות ואנו כולנו נפעמנו מהחוויה, לעומקן

 !מההכרות והמפגש אתכם

 .אין ספק שאת האירוע הזה לא ישכחו ותמיד יזכרו בו בחיוך והנאה

רועים שתוארו לכם עד hנו מודים לכם מקרב לב על הפתיחות המקצועיות והרגישות בה נגעתם באא

כפי שציינו בתום . צחוק עד להתפקע, ובהתאמה, ברגעים הנכונים, כי הביאו אותנו לידי דמעות

ואנו ממליצים לכולם לחוות אתכם , אין ספק שנמשיך להזמינכם לאירועים נוספים שלנו, האירוע 

 .חוויהאת ה

 ,בברכה

 מיכל בנדל
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